

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် အစိုးရ  
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး နှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန  
ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန  
ကရင်ပြည်နယ်၊ ကြာအင်းဆိပ်ကြီးမြို့နယ်



လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း  
ဒုတိယနှစ်စက်ဝန်း

National Community Driven Development Project  
(NCDDP)



ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်

Village Development Plan (VDP)

ရွှေတောင်ဘိုကျေးရွာအုပ်စု၊ ကူးတို့ဆိပ်ကျေးရွာ (၂၀၁၇ခုနှစ်) ကြာအင်းဆိပ်ကြီးမြို့နယ်။

မာတိကာ

၁။ မြို့နယ်မြေပုံ

၂။ ကျေးရွာမြေပုံ (တည်နေရာ)

၃။ အုပ်စုတွင်ပါဝင်သောကျေးရွာများစာရင်း

၄။ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (ကျေးရွာသမိုင်းကြောင်း)

၅။ လူထုပူးပေါင်းပါဝင်သော လူမှုဆန်းစစ်ခြင်းနှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ် (PSA/PRA) အကျဉ်းချုပ်ဇယား

၆။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်အတွက်အသုံးပြုခဲ့သော PRA tools များနှင့်တစ်ခုချင်းစီအတွက်သုံးသပ်ချက်များ

၇။ ကော်မတီဝင်များရွေးချယ်ခြင်းနှင့်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအစီအစဉ်ဆောင်ရွက်မှုမှတ်တမ်းခါတ်ပုံများ

၈။ ကျေးရွာအချက်အလက် (ပုံစံ-၁)

၉။ စီမံကိန်းစက်ဝန်းအချိန်ဇယား (ပုံစံ-၂)

၁၀။ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစားပေးအစီအစဉ် (ပုံစံ-၃)

၁၁။ ကျေးရွာအုပ်စုစီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲရွေးချယ်ခြင်း (ပုံစံ-၄)

၁၂။ အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ

၁၃။ ကဏ္ဍအလိုက်ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ











၅.	ကျေး၊ ကျေးရွာ သုံးသပ်ခြင်း	၃.၂.၂၀၁၉	မြေလှုပ်နှုပ်မှု အလယ်အလတ် အုပ်စု မပြေလည် အုပ်စု	၁၃	၁၀	၂၃	အမျိုးသမီး/သားတို့၏ အရင်း၊ အဓိကပေးအပ် သူတို့၏ အသုံးပြုခြင်း ဖြစ်သည်ကို ဖော်ထုတ်ခြင်း
၆.	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ ဆက်ဖွဲ့	၃.၂.၂၀၁၉	မြေလှုပ်နှုပ်မှု အလယ်အလတ် အုပ်စု မပြေလည်အောင် အုပ်စု	၁၃	၁၀	၂၃	ဤတွင် ဤအဖွဲ့အစည်း များမည်သို့ ဆောင်ရွက် မျှားအဖွဲ့အစည်းများ များ ချိတ်ဆက်ပေးနိုင်မှု
၇.	ပြုစုရေးရာအစီအစဉ်	၃.၂.၂၀၁၉	မြေလှုပ်နှုပ်မှု အလယ်အလတ် အုပ်စု မြေလှုပ်နှုပ်မှု အုပ်စု	၁၃	၁၀	၂၃	အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း အဆောက်အအုံများနှင့် ဆက်ဖွဲ့ခြင်း၊ ဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်း များ၊ ပညာရေး၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် ပတ်သက်သည့် အဖွဲ့အစည်း
၈.	ကျေးရွာအုပ်စု အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့အစည်း	၃.၂.၂၀၁၉	မြေလှုပ်နှုပ်မှု အလယ်အလတ် အုပ်စု မပြေလည်အောင် အုပ်စု	၁၃	၁၀	၂၃	အမျိုးမျိုးရှိပြီး၊ အမျိုးအစား ခွင့်နှင့် အဓိကပေး အဖွဲ့အစည်း များပေါ်ပေါက်လာခဲ့ခြင်းဖြစ် ခြင်း









သုံးသပ်ချက်

ကျေးဇူးတင်အားဖြင့် မြို့များကဆင့် သတ်မှတ်ခြင်း ကားဖြင့် ကျေးဇူးတင်အားဖြင့်  
ရွာရှိ ကဆင် ဖြေသော အိမ်ထောင်စု၊ အလယ် အလတ် အိမ်ထောင်စု၊ အဆင့်မြင့်  
ဖြေသော အိမ်ထောင်စုများကို သိရှိ နိုင်ပါသည်။  
ကျေးဇူးတင်အားဖြင့် မြို့များ အစီအစဉ်ဖြင့် အသုံးပြု ဖြစ်ပျက်လျက်ရှိ စေ့ ဤနိုင်ပါ  
သည်။ ထိုကျေးဇူးတင် ကျေးဇူးတင်အားဖြင့် မြို့များ၏ စီးပွားရေး၊ အခြေအနေများကို  
လည်း သုံးသပ်နိုင်ပါသည်။ ဝင်ငွေ အခြေအနေ၊ အလုပ်အကိုင် အခြေအနေ  
နှင့် အဓိကအသုံးချသော အရင်းအမြစ်များကိုလည်း စေ့ ဤနိုင်ပါသည်။





# ရာသီခွင်ပုံပြင်ကွဲပြား

## သုံးသပ်ချက်နှင့်ရလဒ်များ

စပါးစိုက်ပျိုးမှု - ဝါဆိုလနှင့် ဝါခေါင်လတွင် စပါးထောင် စိုက်ပျိုးပြီး ဖြစ်ပြီး နောက်လနှင့် နောက်ဆောင်ပျိုးလတွင် ရိုက်သိမ်းပြီး မြေဖျော်ဖြစ်သည်။

ရာမကြွတ်မှု - နက်ခိုလနှင့် နက်ဆုန်လတို့တွင် နက်ညိုသောကြောင့် ချိုရပ်နားသည်။ ကောင်းသလင်းလမှာ တပေါင်းလ နက်ကြွတ်မှုကို ကြိုတင်ပြင်ဆင်ပါသည်။

ဝင်းခွေနှင့်ခွေမှု - ဝါဆိုလနှင့် ဝါခေါင်လတို့သည် ရာမာမ ခြစ်ရသောကြောင့် ဝင်းခွေ နှော့ဆုံးလဖြစ်ဖြစ်သည်။

ရေကြီးမှု - ဝါဆိုလနှင့် ဝါခေါင်လတို့တွင် ရေကြီး မှုကြီးကျပြီ ဟု ယူဆကြသည်။ ကောင်းသလင်းလမှာ ဖြစ်နေသော ရေခဲနှင့် ရေခဲနှင့် ဝေလျှော့မှုများ လာပြီး သို့တင် ကျွန်ုပ်တို့တွင် နက်ညိုသောကြောင့် ပြင်ဆင်ပါသည်။

















ကျွမ်းကျင်မှုနှင့်ရလဒ်များ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စဉ်	အဆက်အခံ
၁-	လမ်းမကောင်းခြင်း	၁-	ပညာရေးအဆင့်မြင့်ကျ
၂-	ထိခံစားမကောင်းခြင်း	၂-	ကျွမ်းကျင်ရေးအားတိုးပေး
၃-	ကောင်းမွန်မှုမရှိခြင်း	၃-	ကျွမ်းကျင်ဆောင်ရွက်ရေးအားတိုးပေး
၄-	မဖြစ်ပေါ်ခြင်း	၄-	စီးပွားရေးအဆင်မပြေ
၅-	ရေအောက်မရှိခြင်း		

ကျွမ်းကျင်မှုပုံစံအမျိုးအစား

- ၁။ ရေးဆွဲရေးပုံစံအမျိုးအစား
- ၂။ အချက်အလက်ထိန်းသိမ်းရေး ပုံစံအမျိုးအစား
- ၃။ အချက်အလက်အခြေခံပုံစံအမျိုးအစား

ကျေးဇူးတင်စာအုပ်များအား အထောက်အကူပြုရန်အတွက်  
 ဂုဏ်ထူးဆောင်များအား ဝန်ထမ်းများ

ကျေးဇူးတင်စာအုပ်များ

၃၁.၂.၂၀၁၇

စဉ်	အမည်	အသက်	ကျား/မ	တာဝန်
၁။	ကျေးကျွန်	၄၆	မ	အထောက်အကူ
၂။	ဒေါ်အေးအေး	၅၁	ကျား	"
၃။	ဒေါ်အေးအေး	၃၆	ကျား	ဒေါ်အေးအေး
၄။	ဒေါ်အေးအေး	၄၆	မ	"
၅။	မအေးအေး	၄၃	မ	မအေးအေး
၆။	ဒေါ်အေးအေး	၆၇	ကျား	"
၇။	ဒေါ်အေးအေး	၂၅	မ	မအေးအေး
၈။	ဒေါ်အေးအေး	၄၅	ကျား	"
၉။	ဒေါ်အေးအေး	၅၁	ကျား	ကျေးဇူးတင်စာအုပ်များ
၁၀။	ဒေါ်အေးအေး	၃၆	ကျား	ဒေါ်အေးအေး
၁၁။	ဒေါ်အေးအေး	၄၀	မ	"
၁၂။	ဒေါ်အေးအေး	၄၈	ကျား	ကျေးဇူးတင်စာအုပ်များ
၁၃။	ဒေါ်အေးအေး	၄၇	မ	ကျေးဇူးတင်စာအုပ်များ





ပုံစံ- ၈-၁ ကျေးရွာအခြေခံအချက်အလက်များ (Form PC 1)

လမ်းညွှန်ချက်၊ ကျေးရွာတစ်ရွာသို့ ပထမဆုံးမိတ်ဆက်ခရီးသွားရောက်သောအခါ လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ကျေးရွာခေါင်းဆောင်များအားကျေးရွာအချက်အလက်များကိုမေတ္တာရပ်ခံ၍တောင်းခံရသည်။ ဤအချက်အလက်များကိုစီမံကိန်းမိတ်ဆ က်အစည်းဝေးမတိုင်မီစေတင်ခံရမည်။ စီမံကိန်းမိတ်ဆက်အစည်းဝေးတွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးသည် ဤအချက်အလက်များအားစစ်ဆေးပြီးမှန်ကန်အောင်ပြုလုပ်ရမည်။ ပြီးနောက်တွင် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးမှ သတင်းအချက်အလက်ထံသို့ Tablets မှတစ်ဆင့် ဖြည့်သွင်းရမည်။			
ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးအမည် ဦးစင်စွန်း	ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ဖုန်းနံ ဝါတ်	လူထုစည်းရုံးရေးမှူး၏အမည် မင်းကျော်ဖြိုးထွန်း	
ပြည်နယ်၊ တိုင်းဒေသကြီး ၈၇၆	မြို့နယ် ဇွန်နယ်	ကျေးရွာအုပ်စု ရွှေတောင်ကို	ကျေးရွာ ဗဟိုအိမ်

က။ လူဦးရေ

လူမျိုးစု	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	အိမ်ထောင်စုအရေအတွက်
လူမျိုးစု (၁) - <del>ဗမာ</del>	78	ဘာသာ(၁) - <del>ဗုဒ္ဓ</del>	78
လူမျိုးစု (၂) -----		ဘာသာ(၂) -----	
လူမျိုးစု (၃) -----		ဘာသာ(၃) -----	
လူမျိုးစုရော -----		ဘာသာရော -----	
	အရေအတွက်		
မသန်စွမ်းသူများ	2		
သက်ကြီးရွယ်အိုများ (၆၅ နှစ် နှင့်အထက်)	13		
စစ်ဘေးရှောင်			

လူဦးရေ	အမျိုးသား(အရေအတွက်)	အမျိုးသမီး (အရေအတွက်)
လူမျိုးစု (၁) - <del>ဗမာ</del>	237	266
လူမျိုးစု (၂) -----		
လူမျိုးစု (၃) -----		
အိမ်ထောင်ဦးစီး	63	15



လူထုဗဟိုပြု စီမံကိန်း၊ စီမံကိန်းလက်စွဲ အပိုင်း - (၃) -

(ခ) အခြေခံအဆောက်အအုံ အသုံးအဆောင်များ

စာသင်ကျောင်း	အမှတ် ခြစ်ပါ	ကျန်းမာရေး	အမှတ် ခြစ်ပါ	ဘာသာရေးအဆောက် အအုံများ	အမှတ် ခြစ်ပါ
အထက်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးရုံ	<input type="checkbox"/>	စေတီ	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာန	<input type="checkbox"/>	ဘုန်းကြီးကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>
မူလတန်းကျောင်း	<input checked="" type="checkbox"/>	ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ	<input type="checkbox"/>	ဟိန္ဒူဘုရားကျောင်း	<input type="checkbox"/>
မူကြိုကျောင်း	<input type="checkbox"/>	ဆေးပေးခန်း	<input type="checkbox"/>	ခရစ်ယာန်ကျောင်း	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	အခြား	<input type="checkbox"/>	ဗလီ	<input type="checkbox"/>
				အခြား	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်		မှတ်ချက်		မှတ်ချက်	

(ဂ) ကျွမ်းကျင်သူများမှတ်တမ်း (ကျေးရွာတွင်နေထိုင်သော သို့မဟုတ် တခြားရွာမှလာရောက်သောကျွမ်းကျင်သူများ)

(၁) စာသင်ကျောင်း			(၂) ကျန်းမာရေး			(၃) လက်မှုပညာရှင်		
	ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြားရွာမှ လာသူ		ရွာတွင်နေ ထိုင်သူ	အခြား ရွာမှ လာသူ		ရွာတွင် နေထိုင်သူ	အခြားရွာ မှလာသူ
မူလတန်းပြဆရာ/မ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ဆရာဝန်	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်သမား	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အထက်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူး	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပန်းရုံ	<input checked="" type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အလယ်တန်းပြဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	အမျိုးသမီးကျန်းမာရေးဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင်၊ မီးသမား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မူကြိုဆရာ/မ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	သားဖွားဆရာမ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ရေပိုက်သွယ်သူ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
အခြား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်သား	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	စက်ပြင်ဆရာ	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
မှတ်ချက်			မှတ်ချက်			မှတ်ချက်		

(ဃ) ကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည့်လမ်းအခြေအနေ / ကျေးရွာတစ်ရွာသည် ၎င်း၏ကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ဆက်သွယ်ထားသော လမ်းအခြေအနေ (အောက်ပါတို့ကိုပိုင်းပါ)

ကျောက်ကြမ်းလမ်း      ကတ္တရာလမ်း      ကွန်ကရစ်လမ်း      မော်တော်ဆိုင်ကယ်လမ်း  
 ကျောက်ခင်းလမ်း      မြေသားလမ်း      လူသွားလမ်း      အခြား \_\_\_\_\_

(င) ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှုစီမံချက်

- (၁) လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမစတင်မီ ဤကျေးရွာတွင်ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးမှု စီမံချက်ရှိခဲ့ပါသလား?      ဝိုင်းပါ  
 ရှိပါသည်/မရှိပါ/မသိပါ
- (၂) ရှိခဲ့ပါလျှင် ဤစီမံချက်ကို မည်သည့် ခုနှစ်တွင်ပြင်ဆင်ခဲ့ပါသနည်း?      နှစ်-----/မသိပါ
- (၃) ဤစီမံချက်ကို မြို့နယ်မှအတည်ပြုခဲ့ပါသလား?      ပြုခဲ့ပါသည်/မပြုခဲ့ပါ / မသိပါ

(စ) ခရီးအကွာအဝေး

- (၁) ဤကျေးရွာ၏ဗဟိုမှ၎င်းကျေးရွာအုပ်စု၏ဗဟိုအထိခရီးမိုင်မည်မျှကွာပေးသနည်း?      မိုင်---5---/မသိပါ
- (၂) ဤကျေးရွာမှ ၎င်းကျေးရွာအုပ်စုဗဟိုအထိသွားလာရာတွင်ကြာမြင့်သည့်အချိန်။





လူထုဗဟိုပြု စီမံကိန်း၊ စီမံကိန်းလက်စွဲ အပိုင်း - (၃) -

ခြောက်သွေ့ရာသီတွင်ကြာချိန် 1 နှစ် - ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျှင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/  
အခြား -----  
မိုးရာသီတွင်ကြာချိန် 1.50 နှစ် - ထော်လာဂျီ/မော်တော်ဆိုင်ကယ်/ခြေလျှင်/လား/မော်တော်ဘုတ်/  
အခြား -----

(ဆ) ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးအန္တရာယ်

ဤကျေးရွာတွင်ကြေးခြင်းကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်ဖူးခြင်းရှိပါသလား။

မရှိပါ  ရှိပါသည် ရှိလျှင်ဖော်ပြပါ ၇၆၆

(ဇ) ကျေးရွာတွင် ဖွဲ့စည်းထားသော အဖွဲ့အစည်းများ

လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်းမတိုင်မီ ဤကျေးရွာတွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် အစိုးရ(သို့)ရွာသားများကိုယ်တိုင်(သို့) စီမံကိန်းတစ်ခုခုမှ ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့အစည်းများရှိပါသလား။

(၁) ရွာရွာစုစု  
(၂) ရွာရွာစုစု

ကျေးရွာခေါင်းဆောင်

အမည် ဦးစင်စွာ

လက်မှတ် [Signature] နေ့စွဲ 3.2.2017

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး

အမည် ခင်ကျော်ဖြူတင်

လက်မှတ် [Signature] နေ့စွဲ 3.2.2017

ဓမ္မကျေးရွာသည် ကတ္တရာမြစ်ချွန်မြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသတွင် ကုန်သွယ်ရေးလမ်းကြောင်း  
 ရှိပါသည်။  မရှိပါ။







၆.၀။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော် ရေးအပ်အစဉ် ရေးဆွဲခြင်း								
၆.၂။ ယယ်ယုရေးအပ်အစဉ် ရေးဆွဲခြင်း								
၆.၃။ တက္ကသိုလ်ရေးအပ်အစဉ် ရေးဆွဲခြင်း								
၆.၄။ ပြင်/ထိန်းအပ်အစဉ် ရေးဆွဲခြင်း								
၇။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ တိုးတက်မှု စောင့်ကြည့် အစဉ်အစား								
၇.၀။ အစဉ်အစား ယထာမအကြိမ်								
၇.၂။ အစဉ်အစား ဒုတိယအကြိမ်								
၇.၃။ အစဉ်အစား တတိယအကြိမ်								
၈။ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲ အပြီးသတ်စစ်ဆေးခြင်း အစဉ်အစား								
၉။ လူထုစစ်ဆေးပွဲအစဉ်အစား								





လူထုဗဟိုပြု စီမံကိန်း၊ စီမံကိန်းလက်စွဲ အပိုင်း - (၃) -

ပုံစံ- ၈-၃ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး ဦးစားပေးအစီအစဉ် (Form PC 3)

လမ်းညွှန်ချက်၊ အဆင့်(၃)ကျေးရွာမှော်မှန်းချက်အစည်းအဝေးပြီးဆုံးသောအခါကျေးရွာစီမံကိန်း အထောက်အကူပြုကော်မတီသည် လူထုစည်းရုံးရေးမှူးအကူအညီဖြင့် ဤပုံစံကိုပြည့်စုံအောင် ဖြည့်သွင်းရမည်။

လူထုစည်းရုံးရေးမှူး/ဝန်ထမ်း အမည် - မခင်ကျော်ဖြူထက်

နေ့စွဲ 3.2.2017 စက်ဝန်းအား အမှတ်ခြစ်ပါ (✓)  စက်ဝန်း(၁)  စက်ဝန်း(၂)  စက်ဝန်း(၃)  စက်ဝန်း(၄)

ပြည်နယ်/တိုင်း ကရင် မြို့နယ် ကျေးရွာအုပ်စု ကျေးရွာ

ကျေးရွာအုပ်စု ရွာကောင်းကျို ကျေးရွာ

က။ အခက်အခဲအတားအဆီးများအားဆွေးနွေးခြင်း - ယခုလက်ရှိအခြေအနေတွင်ဤကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကအခက်အခဲအတားအဆီးများသည် မည်သည်များဖြစ်ပါသနည်း။ (အမျိုးသား/သမီး အနည်းဆုံးအခက်အခဲ ၅ ခုစီဖော်ပြပါ)

အမျိုးသား အဖွဲ့မှတင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ		အမျိုးသမီး အဖွဲ့မှတင်ပြသောအခက်အခဲအတားအဆီးများ	
၁	ဒီလင်ကျေးရွာကန်ကန်	၁	ဒီလင်ကျေးရွာကန်ကန်
၂	ကောယွန်းကျေးရွာကန်ကန်	၂	ကောယွန်းကျေးရွာကန်ကန်
၃	စာအုပ်တိုက်ကန်ကန်	၃	စာအုပ်တိုက်ကန်ကန်
၄	စေ့စေ့စေ့စေ့ကန်ကန်	၄	စေ့စေ့စေ့စေ့ကန်ကန်
၅	ကောယွန်းကျေးရွာကန်ကန်	၅	ကောယွန်းကျေးရွာကန်ကန်

ခ။ မှော်မှန်းခြင်း- နောင်လာမည့် ( ၅ )နှစ် အတွင်း ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးရေး မှော်မှန်းလျာထားချက်များအား တင်ပြပါ။

အမျိုးသားအဖွဲ့မှတင်ပြသောမှော်မှန်းချက်များ		အမျိုးသမီးအဖွဲ့မှတင်ပြသောမှော်မှန်းချက်များ	
၁	ဒီလင်ကျေးရွာကန်ကန်	၁	ဒီလင်ကျေးရွာကန်ကန်
၂	ကောယွန်းကျေးရွာကန်ကန်	၂	ကောယွန်းကျေးရွာကန်ကန်
၃	စာအုပ်တိုက်ကန်ကန်	၃	စာအုပ်တိုက်ကန်ကန်
၄	စေ့စေ့စေ့စေ့ကန်ကန်	၄	စေ့စေ့စေ့စေ့ကန်ကန်
၅	ကောယွန်းကျေးရွာကန်ကန်	၅	ကောယွန်းကျေးရွာကန်ကန်





လူထုစီမံကိန်း၊ စီမံကိန်းလက်စွဲ အပိုင်း - (၃) -

၈။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် ( ၃ ) နှစ်အတွက် အကျုံးဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား + အမျိုးသမီး)	ခန့်မှန်းကုန်ကျ စရိတ်	အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ ခန့်မှန်းခြေအရေအတွက်
၁	ဒီးစက်နှင့် ဖိတ်စက်များ ဖြန့်ချိပေးခြင်း	၈ + ၂	၁၅၀၀၀၀၀၀	၅၀၀
၂	ကျေးရွာအတွက် လမ်းဆေးခြင်း	၂	၅၀၀၀၀၀၀	၅၀၀
၃	စာကြည့်တိုက်လုပ်ငန်း	၂	၁၀၀၀၀၀၀	၅၀၀
၄	စားစားဆင်းရဲလုပ်ငန်း	၂	၁၀၀၀၀၀၀	၅၀၀
၅	ကျေးရွာအတွက် လမ်းဆေးခြင်း	၂	၅၀၀၀၀၀၀	၅၀၀

၉။ လူထုစီမံကိန်း၏ လာမည့် ( ၃ ) နှစ်အတွက် အကျုံးဝင်သော ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များအားဖော်ပြပါ။

အဆင့်	ကျေးရွာအတွက် ဦးစားပေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ	အဆိုပြုသူ (အမျိုးသားများ/ အမျိုးသမီးများ/ အမျိုးသား + အမျိုးသမီး)	အခန်းကဏ္ဍ
၁	ကျေးရွာအတွက် လမ်းဆေးခြင်း	၂ + ၂	အထွေထွေ အကျိုးအမြတ်
၂	ကျေးရွာအတွက် လမ်းဆေးခြင်း	၂ + ၂	
၃	ကျေးရွာအတွက် လမ်းဆေးခြင်း	၂	
၄			
၅			

ဥက္ကဋ္ဌ ၊ ကျေးရွာစီမံကိန်းအထောက်အကူပြုကော်မတီမှအတည်ပြုသည်။

အမည် ဦးသိန်းလှ လက်မှတ် [Signature] နေ့စွဲ 3.2.2017









အခန်း:အထေးကဏ္ဍ(၄)ကရ

လူထုခွဲစားခြင်းများမှ လူမှုဆက်ဆံရေး၊ ရည်ရွယ်ချက်များကို ဖော်ပြသည့်အ  
ဖွဲ့: ဂွေလင်းတင်ပြခြင်း။

ဤလူထုကို အဖွဲ့ ပြုစုခြင်းကို PRA Tool (၆) ခုကို တစ်ဖွဲ့ချင်းစီ ပြုစုခြင်း  
စသည်။ မိမိအဖွဲ့ထဲမှ ဖွဲ့စည်းတင်ပြပြီး ဤလူထုများကို အဖွဲ့စည်းခြင်းဖြင့် ဂွေ  
လင်းတင်ပြမှုများကို ဆောင်ရွက်ပြီး ဂွေလင်းတင်ပြခြင်းသည်။

ဂွေလင်းတင်ပြမှု (ဆိုင်ကောင်) သည် အမျိုးမျိုးကားတစ်ဦးအမျိုးမျိုးဖြစ်ရန်  
လည်း အကြံပြုပါသည်။

အဖွဲ့အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့: ယခုပြုစုထားသော PRA tools ကို ဖွဲ့စည်းအဖွဲ့အစည်း  
တိုးတက်စေရန်အတွက် အကြံပြုရေးများကိုလည်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ရန် လူထုခွဲစား  
မှုများမှ အကြံပြုပါသည်။

အခန်း:အထေးကဏ္ဍ(၅)ကရ

ကျေးဇူးတင်စိတ်: အထောက်အကူပြုပေးရန် ဥပမာ ဦးတင်ပြမှု မှ ဤလူထုက  
ယခုလုပ်ဆောင်နေသော အထောက်အကူ ပြုစုမှုများကို ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားခြင်း။

ဂွေလင်းတင်ပြမှု မိမိတို့ကို ချီးကျူးတင်ပြထားပြီး ပူးပေါင်းပါဝင်မှု ဖြစ်ပေါ်  
ကပ်လျှင် စိတ်ကင်းစင်စွာ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

ယခုလုပ်ဆောင်နေသော အထောက်အကူ ပြုစုမှုများကို ယခုလုပ်ဆောင် နေရာတွင်  
ကျေးဇူးတင်စိတ်ကို အထောက်အကူ ပြုစုမှု ပြုစုခြင်း။


ထို့အပြင် အထောက်အကူ ပြုစုမှု မိမိတို့ လိုက်နာရန် အားပေးမှုကို ကျေးဇူး  
တင်စွာ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ရန် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ရန် အကြံပြုခြင်း။

အခန်း:အထေးကဏ္ဍ(၆)ကရ

လူထုခွဲစားခြင်းများမှ အထောက်အကူ ပြုစုမှုများကို အဖွဲ့အစည်း၏ ပထမအကြိမ်အခန်း  
အထဲမှ အဖွဲ့အစည်းများကို အထောက်အကူ ပြုစုမှုများကို ဆောင်ရွက်ပြီး ထိုအဖွဲ့အစည်းကို  
အားပေးရန် နှင့် အဖွဲ့အစည်းအထောက်အကူ ပြုစုမှု ပြုစုခြင်း။

ပထမအကြိမ်အခမ်းအနားဆုတံဆိပ်များ

- ၁။ ဒီမိုကရေစီကို မာမာညှိနှိုင်း၍ ၂၀၁၇တွင် ဆက်လက်လက်ခံကြောင်းဆုတံဆိပ်များ ချုပ်ငြားခြင်း။
- ၂။ လေ့လာဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့ကို ယခင်ကဲ့သို့ အကျိုးပြု ရာဇဝင်တိုများ ချုပ်ငြားခြင်း။
- ၃။ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့အစည်းအဝေးတွင် ပထမအကြိမ် အခမ်းအနားဆုတံဆိပ်များ တက်ရောက် ဖတ်ရှုရာ ဝါဒများ ဆိုကြားခြင်းများ ချုပ်ငြားခြင်းပါသည်။

မှတ်တမ်းတင်သူ  
  
 မင်းကျော်စိုးထွန်း  
 မင်းကျော်စိုးထွန်း  
 ၈.၂.၂၀၁၇







အခမဲ့အခမ်းအနားအခမ်း (၄)အရ


လူ့အခွင့်အရေးဦးစီးဌာနမှ ပထမဦးစားစားလုပ်ငန်းခွဲကို ပြဿနာသစ်ပင်  
ဆွဲပြီး ပြဿနာသစ်ပင်မှ ပြဿနာဖြေရှင်းရန် အခမ်းအနား ဦးစားစားလုပ်ငန်း  
သက်ဆိုင်မှုကို ရှင်းလင်းတင်ပြပါသည်။

(၄) အခမဲ့အခမ်းအနားအခမ်း (၄)အရ

လူ့အခွင့်အရေးဦးစီးဌာနမှ ကော်မတီဝင်များ၏ အခွင့်အရေးများကို  
ဖော်ပြရန်အတွက် ရှင်းလင်းတင်ပြခြင်း။  
ယခင်နှစ် ကော်မတီ ဝင်များကို ဖြစ်နိုင်စေရန်အတွက် ဖော်ပြပါမည်။

(၅) အခမဲ့အခမ်းအနားအခမ်း (၅)အရ

လူ့အခွင့်အရေးဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယအကြိမ် အခမဲ့အခမ်း ဖွဲ့စည်း  
အဖွဲ့များကို အဖွဲ့ချုပ်ကာ အခမဲ့အခမ်းကို ရောင်းချခြင်း နှင့် အဖွဲ့အစည်း  
ပါသည်။

မှတ်တမ်းတင်ရန်  
  
အကြီးအမှူး  
လူ့အခွင့်အရေးဦးစီးဌာန  
၃.၅.၂၀၁၇



နောက်ဆက်တွဲ(၄) ခြားနားသောအပိုင်းများအတွက် ဦးစားပေးဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ်

**အနှစ်ချုပ်**

မူရင်းသည်အား VPS ဖွဲ့စည်းထားရှိပါသည်။အခြားဌာနများနှင့် ညှိနှိုင်းရန်အတွက် မိတ္တူအား TPIC သို့ပို့ရပါမည်။MIS data အနေဖြင့် သွင်းရန် မလိုအပ်ပါ။

	အဆင့်	လုပ်ငန်း	မည်သည့်ဦးစားပေးလဲ	ကျေးဇူးပြုတာဝန်ခံသူ (သို့) အုပ်စု	ပြင်ပမှမည်သူ ထောက်ပံ့ မလဲ
အခြေခံအဆောက်အအုံ	၀	လျှပ်စစ်မီးလင်းရေး	<input checked="" type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၂		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၄		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
အသက်အရွယ်အရ/စိတ်ပိုင်းရေး	၀	စားကျွမ်းကျင်ရေး	<input checked="" type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၂	စိုက်ပျိုးရေးပညာ	<input checked="" type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃	ပတ်ဝန်းကျင်ရေး	<input type="checkbox"/> မ <input checked="" type="checkbox"/> ကျား		
	၄		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
ကျန်းမာရေးနှင့် အာဟာရ	၀	ရေပေးစေရေး	<input checked="" type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၂	ဆေးပေးဆေးကျန်းရေး	<input checked="" type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃	ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးရေး	<input checked="" type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၄		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
ပညာရေး	၀	စာကြည့်တိုက်	<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၂		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		



အကြီး	၄		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၁		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၂		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၃		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၄		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		
	၅		<input type="checkbox"/> မ <input type="checkbox"/> ကျား		